

## Biography of Cpl W.R.R. Moran, CD



Cpl Moran enrolled in the Canadian Armed Forces on 10 May 2012 and was promoted to Corporal on 01 May 2017. Throughout his career, Cpl Moran has served in various capacities, demonstrating versatility and dedication to his duties.

He began his military journey with The Canadian Scottish Regiment Princess Mary's in Victoria, BC in 2012, followed by training at the Canadian Forces School of Military Engineering in 2013. His service continued with 4 Engineer Support Regiment in Oromocto, NB, where he gained valuable experience before being posted to 2 Combat Engineer Regiment in Petawawa in 2017.

In 2019, Cpl Moran was posted to 33 Combat Engineer Regiment and then transitioned to CFRC Ottawa as a File Manager. Over the years, he has held various key positions including Section member, C9 Gunner, storeman, Training NCO, and Recruiter File Administrator.

Cpl Moran is dedicated to both his military career and his family. He is married to Taylor, and together they have two children, Maisie and Lillie. They intend on remaining within the NCR.

CHIMO!

---

Le Cpl Moran s'est enrôlé dans les Forces armées canadiennes le 10 mai 2012 et a été promu caporal le 1er mai 2017. Tout au long de sa carrière, le Cpl Moran a occupé diverses fonctions, démontrant sa polyvalence et son dévouement à l'égard de ses fonctions.

Il a commencé son parcours militaire au sein du Canadian Scottish Regiment Princess Mary's à Victoria, en Colombie-Britannique, en 2012, suivi d'une formation à l'École du génie militaire des Forces canadiennes en 2013. Son service s'est poursuivi au sein du 4e Régiment d'appui du génie à Oromocto, au Nouveau-Brunswick, où il a acquis de précieuses connaissances. expérience avant d'être affecté au 2e Régiment du génie de combat à Petawawa en 2017.

En 2019, le Cpl Moran a été affecté au 33e Régiment du génie de combat, puis a été transféré au CRFC Ottawa en tant que gestionnaire de dossiers. Au fil des années, il a occupé divers postes clés, notamment celui de membre de section, d'artilleur C9, de magasinier, de sous-officier instructeur et d'administrateur de dossiers de recrutement.

Le Cpl Moran se consacre à sa carrière militaire et à sa famille. Il est marié à Taylor et ensemble ils ont deux enfants, Maisie et Lillie. Ils ont l'intention de demeurer dans la RCN.

CHIMO!